
Referat fra Råds- / D- stævnefordelingsmøde den 25. juni 2024 – Solrød Rideklub 

 

Fremmødte klubber: Vindinge, Solrød, Østsjælland, Hedeland, Strålen, Midtsjælland og Gundsømagle. 

 

Dagsorden: 

1. Velkomst v/formand Anni Busk 

Velkommen til ny klub, Gundsømagle og omegns Rideforening, som blev endelig optaget på DRF’s rep.møde i 

april. 

Rytterforeningen Hviid er ophørt ved årsskiftet. 

 

2. Nyt fra forbundet 

- Den nye bestyrelse har afholdt 2 møder siden rep.mødet. Formand Dan og Direktør Morten, har holdt 1:1 

samtaler med alle bestyrelsesmedlemmer, for at forventningsafstemme. 

- En del kommuner begynder at røre på sig mht fiberbaner og især bortskaffelse af flokker ved fornyelse.   

- Har du nogle inputs til DRF's administration og disciplinudvalgenes videre arbejde med reglementer og 

stævneplanlægning? Spørgeskema på FB. 

- Lønnet personale skal nu registrere deres arbejdstid. Jeres forening har pligt til at have et system til 

registrering, som opfylder gældende lovgivning – det kan være logbog, excel-ark eller digital løsning. DIF og 

DGI har lavet en overskuelig "Guide til arbejdstidsregistrering", som kan give svar på jeres spørgsmål  

 

3. Økonomi v/kasserer Pia Førgaard 
- De fleste klubber har nu betalt kontingent, efter et par rykkere. En mangler adgang til banken.  

 

4. Orientering fra distriktsudvalg (stævne- samt kursusudvalg) 

- Stævneudvalget havde ikke noget til dette punkt. 

- Kursusudvalget fik lidt forslag til nye kurser/fordrag. 

 

5. Klubbernes 5 minutter 

- Under dette punkt gik vi tilbage til en præsentationsrunde af bestyrelsen, fremmødte klubber og den nye 

klub. 

- Der blev talt om mange forskellige ting og spurgt ind til den nye bestyrelse i DRF. Det undre mange at der 

ikke er sket så meget fra denne front endnu.  

 

6. D-stævnefordeling 

- Her skal det pointeres at det IKKE er for at straffe nogen, at det er blevet et krav, at klubber der ønsker at 

afholde D-stævner, skal møde personlig op til disse fordelingsmøder. Stævneudvalget bruger megen tid på at 

koordinere både C- og D-stævnerne i distriktet, samt enorm megen tid på proportioner der ikke lever op til 

DRF’s reglementer.  

På fordelingsmøderne ( januar og juni) håber vi derfor at kunne give info om evt. ændringer og hjælpe de 

klubber der syntes det er svært. Klubber der vælger ikke at deltage på mødet, kan desværre ikke få nogen D-

stævner, uden at kontakte stævneudvalget og evt. et møde. 

 

Vinterens D-stævner blev fordelt og ligger nu på distriktets stævnekalender på hjemmeside 

https://d3-drf.dk/staevneoversigt 
 

Referant 

Anni Busk 

https://d3-drf.dk/staevneoversigt

